

铜川人造草坪材料，铜川人造草坪厂家

产品名称	铜川人造草坪材料，铜川人造草坪厂家
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

产品详情

铜川人造草坪材料，铜川人造草坪厂家

墙体绿化采用人造草坪打造绿色生活！

墙体绿化是城市新格局建造的开始，垂直绿化建立于立体空间，给城市建筑披上了新装。墙体绿化形式多种多样，注重与周围环境相融合，打造绿色生活。

The wall greening is the beginning of the construction of new urban pattern. The vertical greening is built in the three-dimensional space, which puts new decoration on the urban architecture. The wall virescence forms are various, pay attention to the integration with the surrounding environment, create the green life.

垂直绿化形式多样，采用人工草坪，符合与自然生态相融合的原理，以打造简单生活为目的。

The vertical greening has various forms and adopts artificial turf, which conforms to the principle of integrating with natural ecology and aims to create a simple life.

当然，特定的场所采用人造草坪铺装设计，可以体现不一样的氛围。如酒店或度假村，使用人工草坪铺装进行装饰酒店或度假村墙体绿化，可以根据当地的特色或文化设计别样的创意风格。

Of course, special places use artificial lawn shop design, can reflect different atmosphere. For example, in high-end hotels or resorts, artificial lawn paving can be used to decorate the hotel or resort wall greening, and different creative styles can be designed according to local characteristics or culture.

墙体绿化大多采用仿真植物墙。从建筑物本身出发，墙体绿化具有装饰作用；从观众角度出发，具有观赏价值；从经济成本考虑，使用仿真人造草坪成本相对合理；从使用价值考虑，人工草坪使用寿命长、养护容易、铺装简单，不会损坏墙体表面基质。

Most of the wall greening USES artificial plant walls. From the building itself, the wall greening has the function of decoration. From the point of view of the audience, has the ornamental value; Considering economic cost, the cost of using artificial turf is relatively reasonable. Considering the use value, the artificial lawn has long service life, easy maintenance and simple pavement, and will not damage the wall surface substrate.

墙体绿化采用人工草坪可以阻隔光线、吸收噪音。墙面人工草坪可以通过过滤强光和灰尘，可以阻挡光线并且人工草坪具有吸尘功能。建筑物铺设人工草坪可以吸收交通噪音，降低噪音污染。垂直绿化始终坚持以建造间致生活为目标。运动场休闲人造草皮施工就找运之家。

Artificial turf can be used for wall greening to block light and absorb noise. The artificial lawn on the wall can be filtered by strong light and dust, can block the light and has the function of dust absorption. The construction of artificial turf can absorb traffic noise and reduce noise pollution. Vertical greening always adheres to the goal of building and living.